Site: https://www.libmovie.com/

1)

The site, in addition to the information component, is still a kind of licensed service, in which there is an office for users. They have access to it through a third-party program. So the task is to add the concept as a trial user. Access to the program without an API Key (login token) and automatic creation of a temporary user using his IP + fingerprint. In the database, it must be registered for a month, after the expiration it will return an error about the fact that the trial time is up. Still need to do to Google analytics displayed as "Trial user"

Сайт, помимо информационной составляющей, является еще неким лицензионным сервисом, в котором есть кабинет для пользователей. К ней имеют доступ через стороннюю программу. Так вот задача это добавить понятие как trial пользователь. Доступ к программе без API Key (login token) и автоматическое создание временного пользователя по его IP + fingerprint. В базе он должен регистрироваться на месяц, после истечения будет возвращать ошибку про то что время триала вышло. Еще нужно сделать, чтобы в гугл аналитике отображались как "Триал пользователь"

2)

The license is issued for a certain time (usually 1 year), the button (now called extend) should be called ready and be green. As soon as 1 month remains, it should light up yellow (and send a letter, now it is already implemented) and rename to extend, after the expiration date is red.

Лицензия выдается на определенное время(обычно 1 год), кнопка (сейчас она называется extend) должна называться ready и быть зеленым цветом. Как только остается 1 месяц она должна загореться желтым(и отправить письмо, сейчас это уже реализовано) и переименоваться в extend, по истечению срока красным.

3)

There is information from "viral tools" that the QA page https://www.libmovie.com/forums/forum/qa/ - has toli virus, toli troyan, toli tulsa for something agritsya.

Есть информация от "вирусниковых тулз" что страница QA https://www.libmovie.com/forums/forum/qa/ - имеет толи вирус, толи троян, толи тулзы на что то агрятся.